
 2016-17
S 1357 endeligt svar 
Offentligt



 

 
2 

 

 

Spørgsmål nr. S 1357 fra medlem af Folketinget Trine Bramsen (S): 

 

”Hvad er ministerens kommentarer til evalueringen »Lessons 
learned after 4 years of marijuana legalization« fra Colorado 
fra oktober 2016 - herunder ministerens vurdering af udviklin-
gen i unges brug af rusmidlet samt udviklingen i kriminalitet 
som følge af legalisering og herunder tillige regeringens hold-
ning til legalisering af cannabis som rusmiddel?” 
 

Svar: 

 

Lad mig slå fast, at jeg ønsker at fastholde forbuddet mod besiddelse mv. 

af cannabis, der fremgår af lovgivningen om euforiserende stoffer. Jeg skal 

for god ordens skyld nævne, at lovgivningen om euforiserende stoffer hø-

rer under sundhedsministerens ansvarsområde.  

 

For så vidt angår den del af spørgsmålet, der vedrører den nævnte evalue-

ring, kan jeg ikke besvare det stillede spørgsmål fyldestgørende, uden at 

der indhentes en udtalelse fra Rigspolitiet og Sundheds- og Ældreministe-

riet. Den del af spørgsmålet kan derfor ikke besvares inden for de rammer, 

der gælder for S-spørgsmål, jf. herved Folketingets forretningsorden § 20, 

stk. 1 og 2, som senest affattet ved folketingsbeslutning nr. 167 af 1. juni 

2007. 

 

 

 


